
Provincie Flevoland

Zoals toegelicht bij vraag 3 is in het geval van het project in Zeewolde wel een MER opgesteld.

5. Op welke manier worden Provinciale Staten in positie gebracht rond de vergunningverlening 
wanneer mocht blijken dat de provincie het enige bevoegd gezag is?

Antwoord: Bij wet is bepaald wie bevoegd gezag is. In Flevoland is hier tot nu toe geen discussie 
over geweest.

4. De gemeente Hollands Kroon stelt dat een volledige MER procedure bij de vestiging van 
datacenters niet noodzakelijk is. Is het college het eens met deze stellingname en kunt u uw 
antwoord nader toelichten?

Antwoord: Ons college doet geen uitspraken over de bestuurlijke verhoudingen en/of stellingen in 
Noord-Holland. Bij wet is bepaald of een MER noodzakelijk is of dat volstaan kan worden met een 
MER-beoordeling. Per concreet geval moet worden nagegaan of een MER-beoordeling of MER moet 
worden opgesteld. Dit is mede afhankelijk van de vormgeving van het datacenter en de locatie.

3. Welke invloed heeft deze uitspraak op de mogelijke vestiging van een nieuw groot datacentrum 
in Zeewolde?

1. Is het college op de hoogte van het artikel in de Telegraaf van 15 februari j.l. met als titel: 
"Rode loper voor techreuzen”?

Antwoord: Deze uitspraak heeft geen invloed op de mogelijke vestiging van een datacentrum in 
Zeewolde.
Bij het datacentrum in Zeewolde is de provincie (het college van Gedeputeerde Staten) bevoegd 
gezag voor de omgevingsvergunning, ontgrondingenvergunning en de natuurvergunning. De 
gemeenteraad is bevoegd gezag voor het opstellen van het bestemmingsplan. Verder wordt er een 
MER opgesteld voor zowel de ontgrondingenvergunning als het bestemmingsplan.

2. In dit artikel wordt door hoogleraar bestuurskunde Michiel de Vries gesteld dat niet de 
gemeente maar de provincie het bevoegd gezag is bij de vergunningverlening voor de vestiging van 
grote datacentra. Hoe staat het college hier tegenover en kunt u uw antwoord motiveren?

Inleiding: Het onderwerp rondom bevoegd gezag is tijdens de beeldvormende ronde van de 
commissie RND d.d. 25-11-2021 besproken en extra toegelicht in de memo met het 
registratienummer #2713189. Ter volledigheid volgt hieronder de beantwoording van de schriftelijke 
vragen, die op 16 februari jl. zijn ingediend, maar ons college verwijst u graag ook naar de 
informatiebundel die bij de hierboven genoemde vergadering is aangeleverd.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van 5OPLUS over bevoegd gezag datacenters, 
ingediend op 16 februari 2021, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 16 maart 2021 (2761685).

Antwoord: Het verlenen van de vergunningen is een bevoegdheid van het college van GS, die aan de 
Omgevingsdienst Flevoland, Gooi en Vechtstreek is gemandateerd.
Bij de vergunningverlening wordt gehouden aan de wettelijke kaders en de provinciale 
omgevingsverordening voor de fysieke leefomgeving die Provinciale Staten hebben vastgesteld. 
In het geval van datacenters zelf worden Provinciale Staten in de positie gebracht om hun 
kaderstellende rol in de datacenterstrategie te borgen. De startnotitie rondom dit traject wordt aan 
Provinciale Staten op 28 april as. voorgelegd.

Antwoord: Het college is op de hoogte van onder meer het artikel Experts: bestuurders boekje te 
buitenom Google en Microsoft te lokken I Binnenland I Telegraaf.nl dat 15 februari 2021 
verscheen.




